

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Petro Celso, Vicetiam. Epist. XXXIV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:obv:ha33-1-198567

menter& obferuo. Qui ſi mihi, ut ſignificas, aliquid tribuunt: eſt, quod gaudeam, placere me præſtantibus viris, quorum in iudicio, & beneuolentia, ornamenti & commodi mihi ſtatuo plurimum. Tu velim, quod ad amorem, ſtadiumque attinet, de me illis omnia promittas; ego, quæ promiſeris, præſtabo. Fructum etiam fortasſe aliquem deguſtabunt ſtudioſorum noſtrorum. Liceat modò eſſe otioſis; id quod agimus, & futurum ſperamus. Vale.

PETRO CELSO, VI- CETIAM.

EPIST. XXXIV.

Gratulatur ſibi de reditu cum Celſo in gratiam, & quid in ipſo diligat, oſtendit.

UNa, eademque manus vulnus, opemque tulit. Planè enim mihi videor, quod de Achillis haſta in Telephi vulnere traditum eſt à poëtiſ, idem ad tuas epistoſas poſſe convertere. Affecerat me grauiſſime; nunc idem recreas, & abſtergis omnem moleſtiam iucundiſſimis literis, in quibus elucet humanitas tua, quam obſcurauerat paululum animi tui ſubita commotio, indigna certè meis in te neque paucis, neque vulgaribus officiis, quorum teſtes apud me cuſtodiuntur literæ tuæ. Itaque, rediſſe te ad eam comitatem, quæ cum tua natura, & cum iis ſtudiis, in quibus totos dies eximia cum laude verſaris, magno opere congruit, ita lætor, ut nihil unquam ſenſerim hac voluptate iucundius. Quod ſi tibi me-

una